
 

Kampvuurmoment WIJ WEsterhoven op 8 juni 2017 
 

Op donderdagavond 8 juni jl. was het heerlijk weer, 23 graden met een lekker zonnetje. Reden 

genoeg dus om verhalen te vertellen rondom het kampvuur op het Dorpsplein. In totaal waren 25 

dorpsgenoten aanwezig om elkaar bij te praten over de vorderingen van WIJ WEsterhoven. Daarbij 

lieten ouderwets de ranja en marshmallows zich goed smaken.  

 

Doel van de bijeenkomst was ook om te bekijken waar er nog behoefte is aan ondersteuning, want 

niets gebeurt vanzelf. Diverse verenigingen en stichtingen zijn op zoek naar vrijwilligers of stagiaires. 

Via de website westerhoven-events.nl kunnen vrijwilligersvacatures of stageplekken aangeboden en 

gevraagd worden.  

 

Extra vrijwilligers 

Een paar vragen naar vrijwilligers komen aan de orde. WIJ WEsterhoven heeft behoefte aan 

ondersteuning op het gebied van communicatie. Frank Verberne heeft spontaan aangeboden daarin 

wel iets te willen betekenen. De Dorpsraad is nog steeds op zoek naar bestuursleden. We zoeken nog 

mensen die technieklessen willen geven op onze eigen basisschool De Ster in Westerhoven. Verder 

zijn we blij met de aanwezige jeugd en hopen dat ook zij iets willen doen in het dorp. We weten dat 

dit vaak projectmatig zal zijn. De jeugd heeft de toekomst en alle inbreng is meegenomen, ook 

vanwege nieuwe ideeën. 

 

WIJ Werken, leren en ondernemen 

Paul Maas en Margreth Cremers vertelden hoe zij door bemiddeling van Mirjam Broeders en 

Angelique van Kruijsdijk vanuit WIJ WEsterhoven geholpen zijn aan een baan bij respectievelijk 

Luxlight en Noddies Bodyart. Pieter Bax vulde aan dat er zo inmiddels met 21 mensen gesprekken 

gevoerd zijn, een flink aantal bedrijven zich gecommitteerd heeft en acht mensen al aan werk binnen 

Westerhoven zijn geholpen. Met instanties als Kempenplus, gemeente Bergeijk, ISD en UWV zijn 

afspraken gemaakt hoe dit voor zowel werkgevers als werknemers op een gunstige manier geregeld 

kan worden. 

 

José Smolders vertelde over de innovatiesessies die plaatsgevonden hebben over de toekomst van 

de sporthal. Een aantal mensen heeft meegedacht en daar zijn voor José en Theo bruikbare ideeën 

uitgekomen, waar zij mee aan de slag gaan. 

 

Op de koffie… 

Ankie van Schaik vertelde over het initiatief ‘Wil je bij mij op de koffie?’. Doel is gezellig koffie te 

drinken bij mensen, die je misschien nog niet zo goed kent. Je wordt ingedeeld in een groep van 4, 

die steeds wisselt en waarbij wisselend ook iemand gastheer of gastvrouw is. Aan de eerste ronde 

hebben ongeveer twintig mensen meegedaan, aan de tweede ronde dertig. Eind september wordt 

een derde ronde georganiseerd. Mensen kunnen zich nog steeds aanmelden. Frank Verberne kwam 

met het idee om spellenmiddagen te organiseren. Frank sluit aan bij het organiserend koffiegroepje 

om te bespreken of we dit kunnen combineren.  

 

Voor nieuwe Westerhovenaren 

Ankie vertelde ook over het initiatief om rompertjes aan nieuwgeboren Westerhovenaartjes te geven 

in overleg met de verloskundige. Helma van Gerven vulde aan dat er ook een soort ansichtkaart 



komt, die in overleg met de gemeente aangeboden wordt aan nieuwe inwoners van Westerhoven. Zij 

worden uitgenodigd voor een gesprek met Helma, zodat zij hen welkom kan heten en enigszins 

wegwijs kan maken.  

 

Zomeractie 

Ankie vertelde verder dat er een badlakenactie komt (NB Inmiddels is duidelijk dat er een ander soort 

actie komt), waarbij vakantiefoto’s op Facebook gepost kunnen worden en een etentje voor zes 

personen bij Het Wapen van Westerhoven gewonnen kan worden, geschonken door Het Wapen. Nu 

het aantal artikelen groeit en het verstrekken meer organisatie vraagt, heeft Maikel Theuws 

aangeboden een soort webshop te ontwikkelen voor de WIJ WEsterhoven-artikelen. Ilse van Beek 

stelde voor om een ruilactie op te zetten voor de Westerhovense jeugd, omdat die uit de shirts groeit 

en deze prima doorgeruild kunnen worden. Gedacht wordt om dit te koppelen aan een activiteit van 

Stichting Jeugd Vakantiewerk. 

 

Happy Monday 

Ilse van Beek vertelde over de jeugdmiddag op de kermis. Ondanks het erg warme weer, waren er 

190 kinderen op de activiteiten afgekomen. Er was een speurtocht, kinderen konden op ezeltjes 

rijden en ontvingen een frietje en een ijsje. Dit evenement was bedoeld om meer voor de jeugd 

tijdens de kermisdagen te organiseren en is een succes gebleken. In overleg met de gemeente en de 

kermisexploitanten wordt besproken hoe dit volgend jaar een vervolg krijgt. Daarbij zal meer 

medewerking vanuit de kermisexploitanten nodig zijn. 

 

Zorgcoöperatie 

Helma van Gerven doet verslag van de vorderingen van de werkgroep die een zorgcoöperatie op wil 

richten. Dit vergt tijd en zorgvuldigheid en intensief samen optrekken met de doelgroep, vooral 

ouderen en hun organisaties zoals de KBO en stichting Hoefzicht. Helma deed een oproep aan 

mensen met een managementachtergrond in de zorg om mee te denken. Ronnie Dekkers bood zich 

daarop aan om mee te doen. Verder vertelde Helma, dat ze een kookclub op wil starten voor mensen 

uit Westerhoven, die het leuk vinden om met elkaar te koken en eten. 

 

Technieklessen basisschool De Ster 

Johan van Beek vertelde over de technieklessen op basisschool De Ster. Inmiddels hebben we negen 

enthousiaste vrijwilligers. In maart hebben we op proef technieklessen gegeven aan de groepen 1 tot 

en met 4. Dit is de kinderen en de school zo goed bevallen, dat we spontaan afgesproken hebben om 

een vervolg in te plannen met groep 7. Eind mei hebben we de fiets als onderwerp genomen, waarbij 

de technische staat en veiligheid besproken is, banden geplakt werden, lampjes vervangen en 

uitgelegd is hoe lagers werken. Volgend jaar is de bedoeling om elk trimester aan elke groep een 

techniekles te geven. Daarvoor zijn we nog op zoek naar extra vrijwilligers met een technische 

achtergrond uit Westerhoven. Enkele technische vrijwilligers zullen, in overleg met de gemeente, de 

letters van Westerhoven plaatsen in de buurt van de rotonde. Dit naar voorbeeld van I Amsterdam. 

 

Enquête leden werkgroepen 

Tot slot is een enquête verspreid met de vraag aan werkgroepleden om deze in te vullen, zodat we 

het functioneren van WIJ WEsterhoven kunnen verbeteren. De enquête kan ook nog afgehaald en 

ingeleverd worden in De Buitengaander en wordt ook op de website geplaatst. Komend najaar volgt 

een volgend kampvuurmoment. 

 

  


